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Registratienr.  
Aan leden raad 
Afkomstig van Burgemeester en wethouders 
Datum 5 maart 2024 
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 Beantwoording schriftelijke vragen van het raadslid Buskermolen van het CDA inzake 
zichtbaarheid zebrapaden 

  
 
 
Op 13 februari 2024 heeft de CDA fractie, op grond van artikel 39 Reglement van orde voor de 
raad van Aalsmeer 2022, schriftelijke vragen gesteld over de zichtbaarheid van zebrapaden. In 
deze brief gaan wij in op de door u gestelde vragen met daaronder onze beantwoording. 
 
Er zijn bij de CDA-fractie vragen binnengekomen over het slecht beeld/zicht bij zebrapaden 
en dat die vooral in het donker gevaarlijke situaties teweeg brengen. 
Met name worden genoemd de zebrapaden rond het raadhuisplein en de oversteek 
Mijnsherenweg (Rietlanden) – Midvoordreef (Proosdij-Noord) en wellicht nog andere 
plaatsen. 
Verbetering zou kunnen zijn om bij deze zebrapaden extra verlichting te plaatsen of 
verlichting door middel van lampjes in de grond. 
 

1. Zijn deze zorgen/situaties bij het college ook bekend? 
 
Het college is bekend met het feit dat er meldingen zijn binnen gekomen over de 
voetgangersoversteekplaatsen op de Mijnsherenweg nabij de Midvoordreef en nabij 
de Madame Curiestraat te Kudelstaart. Het college is niet bekend met meldingen 
over de zichtbaarheid van voetgangersoversteekplaatsen nabij het Raadhuisplein te 
Aalsmeer.  

2. Vindt u ook dat er een verbetering moet komen? Zo ja welke oplossingen 
heeft u in gedachten? 

Het college is van mening dat de zichtbaarheid van de 
voetgangersoversteekplaatsen op de Mijnsherenweg nabij de Midvoordreef en de 
Madame Curiestraat kan worden vergroot. Wij denken hierbij aan het activeren van 
een signaleringssysteem, waarbij een ieder die wil oversteken een licht activeert 
waardoor een naderend voertuig op de Mijnsherenweg het signaal krijgt dat er 
iemand wil oversteken.  

3. Als u bereid bent om de verkeersveiligheid te verbeteren wanneer zou u 
dit dan kunnen uitvoeren? 

Het college wil voor de uitvoering een partij benaderen die hierin hun specialisatie 
heeft. De data van uitvoering dienen in dat geval nader met deze partij te worden 
kortgesloten.  
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Wij gaan er vanuit u hiermee voldoende te hebben geïnformeerd,  
 
Burgemeester en wethouders van de gemeente Aalsmeer, 
de secretaris, de burgemeester, 
drs. Sj. Vellenga mr. G.E. Oude Kotte 
 
Dit document is elektronisch ondertekend. Zie de elektronische handtekening(en) 
rechtsboven op pagina 1. 
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